
Personnel Notices

Death

It is with great sadness that we have learned of the passing of Mr. Alan Boyd following a brief illness, on October 14, 1990. Mr. Boyd joined the Department in 1954 and served for 30 years with assignments in Seattle, Brussels, Madrid and Paris. In Ottawa, he was Director of the Caribbean Division and the Science, Environment and Transport Policy Division. In 1980, he was appointed Senior Canadian Representative at the International Civil Aviation Organization (ICAO) in Montréal. A memorial service will be held at a later date. Messages of condolence can be directed to Mrs. Ann Boyd at 500 Mansfield Avenue, Ottawa, Ontario K2A 2S9.

Personal Notices

Employees wishing to insert an advertisement in this section should complete form EXT 104 (available from MFMM Stockroom, room BG-162) and forward it to MISA.

FOR SALE: Freehold townhouse in Hunt Club & Conroy area. Two-bedroom end unit, only 1½ years old. Large, bright and airy rooms. Balcony off breakfast nook, 2nd balcony off master bedroom, large living room with fireplace, 1½ baths, attached garage, ground floor family room which opens to large yard. Convenient to External Affairs. \$117,500. Call Harold Waterman at 739-7653.

FOR RENT: Glebe townhome near Canal on nice treed street. Beautiful open concept, renovation by architect, ideal for entertaining, single or couple. 2 fireplaces one in master suite 2 full baths, large closet space, all appliances, 2 parking spaces. Available January 1st. Asking \$1100. Please call 238-7774, 682-3719 or 992-6629.

FOR SALE: Toyota Tercel 1989, Red, 2 doors, 35,000 km, \$1,000 sound system and 4 extra tires. \$7,900. Call Monique at 995-9284 or 643-4078 after 5:30 p.m.

Avis relatifs au personnel

Décès

C'est avec beaucoup de regret que nous avons appris le décès de M. Alan Boyd survenu à la suite d'une courte maladie le 14 octobre 1990. M. Boyd est entré au service du Ministère en 1954. Il y a travaillé pendant 30 ans et a servi dans plusieurs missions canadiennes à l'étranger dont Seattle, Bruxelles, Madrid et Paris. À Ottawa il a occupé les postes de directeur à la Direction des Antilles et à la Direction de la politique des sciences, de l'environnement et des transports. En 1980, il a été nommé Représentant canadien principal auprès de l'Organisation de l'aviation civile internationale (OACI) à Montréal. Un service commémoratif aura lieu à une date ultérieure. Les messages de condoléances peuvent être adressés à M^{me} Ann Boyd au 500, avenue Mansfield, Ottawa (Ontario) K2A 2S9.

Avis particuliers

Les employés qui désirent faire paraître une annonce sous cette rubrique doivent remplir le formulaire EXT 104 (en stock au magasin de MFMM, pièce BG-162) et l'envoyer à MISA.

À VENDRE: Toyota Tercel 1989, de couleurs rouge, 2 portes, 35 000 km, système de son d'une valeur de 1 000 \$ et 4 pneus d'extra. Pour seulement 7 900 \$. Appeler Monique au 995-9284 ou au 643-4078 après 17 h 30.